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PROTOKÓŁ XXXVII/2017 
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Białogard 

z dnia 05.05.2017 r.  
 
 
    W posiedzeniu udział wzięło 11 członków Rady Gminy. Lista obecności stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. W posiedzeniu udział wzięli także: Pan Jacek Smoliński - Wójt 
Gminy Białogard, Pani Alicja Kubiś zastępca Wójta Gminy Białogard,  Pani Izabela 
Czaplejewska- Skarbnik Gminy Białogard. Posiedzeniu przewodniczył Pan Kazimierz 
Gregorczyk- Przewodniczący Rady Gminy, protokołowała Pani Karolina Dudkiewicz 
Podinspektor ds. działalności gospodarczej, wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych i obsługi Rady Gminy.    

 
Obrady XXXVII Sesji Rady Gminy otworzył Pan Przewodniczący, który powitał 

uczestników posiedzenia,  a następnie przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu.  
 

1. Otwarcie sesji, w tym: 
-   stwierdzenie kworum, 
-   przyjęcie porządku obrad, 
2.  Interpelacje i zapytania Radnych.  
3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 
     a) zmian w budżecie gminy na 2017 r, 
     b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2017-2034 
4.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  
5. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  
6. Zamknięcie Nadzwyczajnej XXXVII Sesji Rady Gminy Białogard. 
 
 
Ad.1  
Przewodniczący Pan Kazimierz Gregorczyk stwierdził kworum, przedstawił porządek obrad, 
który poddano pod głosowanie. Stosunkiem głosów:11:0:0, porządek został przyjęty przez 
zebranych Radnych.  
 
Ad.2  
Na sesję nie wpłynęły interpelacje i zapytania radnych. 
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Ad.3  
a) zmiany w budżecie gminy na 2017 r.  

 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kościernicy pan Jerzy Zasztowt wypowiedział się nt. 
projektu „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja- poprawa dostępności i oferty placówek 
edukacyjnych na terenie powiatu białogardzkiego, poprzez zajęcia dodatkowe, stypendia, 
doposażenie sal i szkolenie dla nauczycieli i rodziców”. W trakcie realizacji programu 
zaplanowane są wyjazdy, m.in. do Obserwatorium Astronomicznego w Toruniu, zajęcia na 
Zielonej Farmie, wyjazd do Wolińskiego Parku Narodowego, Słowińskiego Parku 
Narodowego. Od 1.09.2017r. rusza projekt, który będzie realizowany przez dwa lata szkolne. 
Kwota z projektu będzie spożytkowana w jednym roku szkolnym. 
Skarbnik poinformowała, że  jest podpisana umowa z miastem Białogard o partnerstwie.   
Przewodniczący poddał pod głosowanie zmiany w budżecie gminy Białogard, stosunkiem 
głosów:  11:0:0, uchwałę podjęto.  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2017-2034 
 

 Pani Skarbnik omówiła zmiany. Poddano pod głosowanie i stosunkiem głosów: 11:0:0 
uchwałę podjęto. 
 
Ad. 5  
Pani Iwona Lewandowska pracownik Urzędu, przedstawiła Radnym projekt Koszalińskiej 
Agencji Rozwoju Regionalnego.   
Pani Wójta Alicja Kubiś przedstawiła propozycję współpracy z osobami odbywającymi karę 
pozbawienia wolności. Problem stanowi dowóz tych osób do miejsca pracy. 
Radny Kazimierz Chodynko zgłosił, że potrzebny będzie pracownik do prac porządkowych 
na terenie cmentarza w Byszynie. Wójt odpowiedział, że porozmawia z pracownikiem, 
Panem Tadeuszem Szarłowskim w tej sprawie.  
Wójt poinformował, że 26 maja w piątek, odbędzie się sesja absolutoryjna, a 27 maja jest 
dzień samorządowca. 
 
Protokołowała:  
Karolina Dudkiewicz  


